
حسن یزدانی برای جراحی کتف راهی فرانسه شد

نابغه برای المپیک 2028 آماده می شود
سایه ادامه دار دیوار چین روی سر ووشوکاران

نایب قهرمانی در شرایط خاص
حســـن یزدانـــی دارنـــده ۱۰ مدال طـــا، نقـــره و برنز 
المپیـــک و جهـــان به منظـــور عمـــل جراحی کتف 
راهی کشـــور فرانسه شـــد. بعد از جراحی نه چندان 
موفقیت آمیز در ایران و مشـــکاتی که برای حســـن 
یزدانـــی در فینـــال المپیـــک پاریس پیش آمـــد و از 
آنجایـــی کـــه علیرضا دبیـــر اعتقـــاد دارد، در صورت 
جراحـــی بهتر حســـن یزدانـــی می تواند چند ســـال 
دیگـــر در کشـــتی ایران حضور داشـــته باشـــد، حالا 
او بـــرای جراحی دوبـــاره این بار پزشـــکان خارجی را 
انتخـــاب کـــرد و بـــه همین دلیـــل هم راهی کشـــور 
فرانســـه شـــد. بعد از المپیـــک پاریس و بـــا پیگیری 
فدراسیون و نظر ســـهراب کیهانی، پزشک تیم های 
ملی کشـــتی که عضو هیأت رئیســـه فدراسیون هم 
هســـت، هماهنگی های لازم بـــرای ویزیت و جراحی 
حســـن یزدانی توســـط یکی از بهترین پزشکان فوق 
تخصـــص جراحی کتـــف در خارج از ایـــران به عمل 
آمد و حالا هم یزدانی راهی کشـــور فرانســـه شـــد تا 
کتف خـــود را بـــه تیغ جراحان فرانســـوی بســـپارد. 
بعـــد از برنامه ریـــزی کـــه توســـط دکتـــر کیهانـــی و 
فدراســـیون کشـــتی به وجود آمد، کارهـــای مربوط 
به ســـفر، اســـکان و عمل حســـن یزدانی در کشـــور 
فرانســـه انجام شـــد و قهرمـــان نامی کشـــتی ایران 
به همراه همســـرش ظهـــر دیروز ایـــران را به مقصد 
کشـــور فرانســـه تـــرک کرد تا پـــس از ویزیت شـــدن 
توســـط پزشـــک متخصـــص،  عمل جراحـــی کتف 
آســـیب دیده خود را انجام دهد. فدراسیون کشتی 
و شـــخص علیرضـــا دبیـــر اعتقـــاد دارند که حســـن 
یزدانـــی می توانـــد در المپیـــک 2028 هـــم حضـــور 

داشـــته باشـــد و به همین دلیل برنامه ریزی 
کرده انـــد تا المپیـــک 2028 لس آنجلس 

به آمادگی کامل برســـد و یزدانی بتواند 
چهارمین المپیک خود را هم تجربه 

کند. حسن یزدانی در حال حاضر 
المپیـــک  در  و  دارد  28ســـال 

بعدی هم 32ســـاله می شود 
کـــه ایـــن یعنـــی اگـــر کتف 

یزدانـــی بهبـــود پیـــدا کند 
او می توانـــد در المپیـــک 
2028 هم شانس کسب 

مـــدال داشـــته باشـــد. 
ی  د یـــا ز ی  نمونه هـــا

ن  ا کشـــتی گیر ز  ا
خارجـــی بودنـــد که 
بعد از جراحی کتف 
هـــا  طا ؛  گشـــتند بر

آکگـــول یکـــی از این 
کشـــتی گیران اســـت. احمد تاج الدینوف 
هم که طـــای المپیـــک پاریس را کســـب 
کـــرد، بعـــد از پاریس در کشـــور ســـوئیس 

کتـــف خـــود را جراحـــی کـــرد. فدراســـیون 
کشـــتی و حســـن یزدانی این بار هماهنگ تر 
از قبل جلو می رونـــد و این بار دبیر از یزدانی 
خواســـته برای بازگشـــت عجله نکند و او به 

نحـــوی جراحـــی کند کـــه به المپیـــک 2028 
لس آنجلس برســـد و برای کســـب یک مدال 

المپیـــک دیگر تـــاش کند.

 ووشـــوکاران ایران بـــاز هم نتوانســـتند از دیوار چین 
عبور کرده و نایب قهرمان آســـیا شـــدند.

در حالـــی کـــه دهمیـــن دوره رقابت هـــای ووشـــوی 
قهرمانـــی آســـیا به خاطـــر کرونا 7 ســـالی بـــه تعویق 
افتـــاده بـــود، ووشـــوکاران ایرانی بـــا نایـــب قهرمانی 
بـــه مأموریـــت خـــود در ماکائو پایـــان دادنـــد. در روز 
پایانی ایـــن رقابت ها علی خورشـــیدی در وزن منفی 
80 کیلوگـــرم به مصـــاف لـــی ویجیـــن از هنگ کنگ 
رفـــت و با بـــرد حریفـــش به طـــا رســـید. همچنین 
محمدرضـــا ریگی در  دیدار نهایـــی وزن 85- کیلوگرم 
بـــا برتری مقابـــل عطایـــف از ترکمنســـتان و محمد 
نصیـــری نمانیـــده وزن مثبـــت 90 کیلوگـــرم بـــا بـــرد 
مقابـــل بالتابائـــف از قرقیزســـتان دو طـــای دیگـــر 
ایران را دشـــت کردند. امیرحســـین همتـــی نماینده 
وزن 60- کیلوگـــرم کشـــورمان هـــم در دیـــدار فینال 
بـــه مصـــاف لیانگ پاشـــی از چیـــن رفت و بـــا قبول 
شکســـت مقابل این ورزشـــکار به مدال نقره دســـت 

یافت. قبـــل از این هم یاســـمن باقر زاده و شـــهربانو 
منصوریان طایی های تیم ســـاندا دختـــران بودند و 
سهیا منصوریان و صدیقه دریایی با شکست مقابل 
چینی ها دستشـــان به مـــدال طا نرســـید و نقره ای 
شـــدند. رضـــا عبداللهـــی، محمد فرهادی، ســـوگند 
ســـینکایی، هلیا اســـدیان و تیـــم دوئلیـــن دختران 
هـــم برنزی هـــای ایـــن دوره از رقابت هـــا بودنـــد. در 
حالی که ایـــن دوره از رقابت ها بعد از 7 ســـال برگزار 
شـــد انتظار می رفت رقابت ها ســـطح بالایی داشـــته 
باشـــد اما طبق شـــواهد این چنین نبـــوده و حتی در 
اتفاقـــی غیرقابـــل باور، شـــهربانو منصوریـــان در وزن 
75- کیلوگـــرم به خاطـــر حضور 3 ســـانداکار، فقط با 
یـــک برد طای آســـیا را گرفـــت. در حالی کـــه به نظر 
می رســـد تیـــم چین بـــا نفرات اصلـــی اش پا بـــه این 
مســـابقات نگذاشـــته، اما باز هم تیم ایران نتوانست 
از ســـد چیـــن عبور کند و با این شـــرایط بـــا 15 مدال 

باز هم پشـــت ســـر چین قـــرار گرفت.
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 ورود امیر قاسمی منجزی 
به جرگه مربیان کشتی

فرنگـــی کار ســـابق تیـــم ملـــی و دارنـــده ۲ مـــدال طای 
ســـنگین وزن آســـیا به عنـــوان ســـرمربی تیم شـــهرداری 
مسجدســـلیمان در لیگ برتر کشتی فرنگی انتخاب شد. 
امیر قاسمی منجزی ســـنگین وزن سابق تیم ملی کشتی 
فرنگـــی و دارنده ۲مدال طای آســـیا که چنـــدی پیش از 
دنیای قهرمانـــی خداحافظی کـــرد، وارد عرصه مربیگری 
شـــد و به عنوان ســـرمربی تیم مدعی شـــهرداری مسجد 
ســـلیمان در لیگ برتر کشـــتی فرنگی معرفی شـــد. تیم 
کشـــتی فرنگی شـــهرداری مسجدســـلیمان قرار است با 
جـــذب چهره هـــای مطرح کشـــتی ایـــران و بـــا حمایت 
مســـئولان مسجدســـلیمان با هدف رســـیدن بـــه عنوان 

قهرمانـــی در لیـــگ برتر کشـــتی فرنگی به میـــدان برود.

تمرین رستمیان بدون مربی
 هانیـــه رســـتمیان نفر پنجـــم تپانچـــه 25 متـــر المپیک 
2024 پاریـــس  ایـــن روزهـــا بدون مربـــی برای مســـابقه 
فینال فینالیســـت ها بـــه میزبانی هند تمریـــن می کند. 
این مســـابقه ۲۳مهرماه درهند با حضـــور 12تیرانداز برتر 
جهـــان ؛ یعنـــی ســـه نفر اول المپیک و ۹نفـــر برتر جهان 
برگـــزار می شـــود. هانیه رســـتمیان هـــم برای ســـومین 
بار پیاپی در این مســـابقه شـــرکت می کند. امـــا با پایان 
قـــرارداد مربـــی اش محســـن نصراصفهانی او ایـــن روزها 
بـــدون مربی و تنهـــا تمریـــن می کند. عبـــاس محمدی 
نایب رئیس فدراســـیون تیراندازی دراین بـــاره می گوید: 
»نصراصفهانی خوشبختانه یا متأسفانه پیشنهاد خارجی 
دارد و او مـــی گفت بعداز چند ســـال کار با تیم ملی ایران 
دیگر صاح نیســـت با تیـــم کار کند، رفتـــن من هم برای 
تیـــم ملی خـــوب اســـت و هـــم خـــودم. بنابرایـــن قطعاً 
نصراصفهانـــی دیگر ســـرمربی تیم ملی تپانچه نیســـت. 
البته فعاً ســـلطانی بـــا تیم ملی کار می کند تا ســـرمربی 
جدید معرفی شـــود. هانیه رســـتمیان هم باتجربه است 
و بنابراین مشـــکلی ندارد که خـــودش تمرین کند .البته 
او تصمیـــم می گیـــرد کـــه ســـلطانی در هنـــد همراهش 

باشـــد یا نه.«

برد شطرنج بازان در المپیاد جهانی
 تیم هـــای ملی مـــردان و زنان ایران دور چهارم شـــطرنج 
المپیـــاد جهانـــی را با برتـــری مقابل دانمـــارک و اندونزی 
تمام کردند. در این رقابت ها که به میزبانی مجارســـتان 
برگـــزار می شـــود ، در دور چهـــارم تیم ملی مـــردان ایران 
با 2 پیـــروزی با نتیجه 2-3  برابر دانمـــارک صاحب برتری 
شـــدند. تیم ملـــی زنان ایران نیـــز مقابل تیـــم ملی زنان 
اندونزی دســـت بـــه مهره شـــدند و با نتیجـــه ۳.۵ بر ۰.۵ 
بـــه برتری رســـیدند. در حال حاضـــر بعد از چهـــار دور از 
رقابت هـــا تیم ملی مـــردان ایـــران در رده دهم و تیم ملی 

زنـــان در رده ۲۱ قرار دارند.
 

دو طلای ناب در جهانی اسکیت
امیرمحمد ســـواری و ترانه احمدی در رقابت های جهانی 
اســـکیت صاحب مدال طا شـــدند. مســـابقات جهانی 
اســـکیت بـــه میزبانـــی ایتالیـــا برگزار شـــد کـــه دربخش 
فری اســـتایل شـــاخه اسپیداســـالوم ترانـــه احمـــدی 
توانســـت مقابل نماینـــده چین تایپـــه در دو راند متوالی 
صاحب برتری شـــود و به مدال طا برسد. رومینا سالک 
دیگـــر نماینده ایران نیز بر روی ســـکوی ســـوم ایســـتاد. 
امیرمحمد ســـواری هم در اســـکیت توانست با شکست 

حریـــف چینی خود طایی شـــود.

کاهش جریمه نقدی تیم هندبال 
زغال سنگ طبس

رأی کمیتـــه تجدیدنظر فدراســـیون هندبال در خصوص 
تخلـــف باشـــگاه زغال ســـنگ پـــروده طبـــس بـــا تقلیل 
جریمـــه نقدی به دومیلیارد ریال و باقی ماندن یک ســـال 
محرومیـــت تیم از حضـــور در میادیـــن بین المللی صادر 
شـــد. کمیته انضباطی فدراسیون هندبال دو هفته قبل، 
رأی بدوی خود را در خصوص تخلف باشـــگاه زغال سنگ 
پـــروده طبس دائـــر بر اعزام تیـــم هندبال به مســـابقات 
روســـیه بـــدون هماهنگـــی بـــا فدراســـیون صادرکـــرده 
بـــود که براســـاس آن باشـــگاه بـــه پرداخت ســـه میلیارد 
ریـــال جریمـــه نقـــدی و یک ســـال محرومیـــت از حضور 
در مســـابقات بین المللـــی محکوم کـــرده و آقای مهدی 
ابوترابی به عنوان سرپرســـت تیم باشـــگاه خاطی جهت 
بررســـی ابعاد قصـــور احتمالی نامبرده تا اطـــاع ثانوی از 
کلیه فعالیت های مرتبط با رشـــته هندبـــال تعلیق کرده 
بودنـــد که بـــا رأی کمیتـــه تجدیدنظر جریمـــه نقدی این 
باشـــگاه یک میلیارد ریال تقلیل پیـــدا کرد اما محرومیت 

در نظـــر گرفته شـــده قابل اجرا می باشـــد.
 

تقدیر کمیته پارالمپیک آسیا از ایران
ماجد راشـــد رئیس کمیته پارالمپیک آســـیا با ارســـال 
پیـــام تبریکـــی بـــه رئیـــس کمیتـــه ملـــی پارالمپیک، 
موفقیـــت کاروان کشـــورمان در بازی هـــای پارالمپیک 
پاریـــس را تبریـــک گفـــت. در متن پیـــام تبریک آمده 
اســـت: »به نمایندگی از کمیته پارالمپیک آسیا مایلم 
مراتـــب تبریکات خـــود را بـــه کمیته ملـــی پارالمپیک 
ایران به مناســـبت عملکـــرد فوق العـــاده در بازی های 
پارالمپیـــک پاریـــس ۲۰۲۴ تقدیـــم نمایم. کســـب ۲۵ 
مـــدال شـــامل ۸مدال طـــا، ۱۰نقـــره و ۷برنز توســـط 
کاروان ورزشـــی ایـــران نشـــان از تعهـــد و اســـتعداد 
اســـتثنایی ورزشـــکاران، مربیان و کادر پشتیبانی شما 
دارد. این موفقیت مایه مباهات و الهام برای بســـیاری 
در سراســـر آســـیا و فراتـــر از آن بـــه شـــمار می آید. ما 
مفتخریـــم که بـــا NPC ایـــران همـــکاری می نماییم و 
مشـــتاقانه در انتظار ادامه مســـیر همـــکاری در جهت 

پیشـــبرد ورزش پارالمپیک در منطقه هســـتیم.«
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فائزه زمانـــی / درحالی که ایـــن روزها، 
بوکس ایران را خشکســـالی فراگرفته، 
تیـــم نوجوانـــان بـــا نایب قهرمانـــی در 
آســـیا همه را به آینـــده امیدوار تر کرد. 
اکبـــر احدی ســـرمربی تیـــم نوجوانان 
نتایج درخشـــان شـــاگردانش را نتیجه 
نگاه ویژه فدراســـیون بـــه رده های پایه 
می دانـــد و معتقـــد اســـت بوکســـورها 
می تواننـــد آینـــده بوکـــس ایـــران را با 

مـــدال المپیـــک بســـازند. او می گوید: 
یـــن  ا وی  ر کـــه  ســـت  ا لی  ســـا و  د «
نوجوان هـــا ســـرمایه گذاری کرده ایـــم. 
این تیم ســـال قبـــل هـــم در قهرمانی 
آســـیا نتایج خوبی گرفت ولی امســـال 
بـــا حمایت هـــای فدراســـیون بین 26 
کشور، نایب قهرمان شـــده و نتیجه ای 
درخشـــان گرفت. این تیـــم ثابت کرد 
اگـــر حمایـــت شـــود می توانـــد فراتر از 
این گام برداشـــته و به مـــدال المپیک 
هم برســـد.« ســـرمربی تیم نوجوانان 
معتقد اســـت رئیس فدراســـیون نگاه 
ویـــژه ای به تیمش داشـــته: »حســـینی 
خـــودش از جنـــس بوکس اســـت و با 
پوســـت و گوشـــت و خونش مشکات 
بـــی  خو بـــه  مـــا   . می کنـــد رک  د ا  ر
می دانســـتیم نقطه ضعف مـــا رده های 
پایـــه اســـت و بـــه همیـــن خاطـــر هم 
فدراســـیون با نـــگاه ویژه خـــود کمک 
کـــرد تـــا خـــأ ایـــن بخـــش پر شـــده و 
پشتوانه ســـازی خوبی انجام شـــود که 

حالا نتایـــج گویای همه چیز اســـت.« 
به نظر او با این پشتوانه ســـازی بوکس 
ایران به نتایج درخشـــان در بازی های 
آســـیایی و المپیـــک امیـــدوار شـــده: 
»ایـــن تیم تقریبـــاً 4-3 ســـالی کار دارد 
ولـــی اگر حمایت هـــا ادامه دارد باشـــد 
و بـــا همین فرمـــان پیش برویـــم، این 
بوکســـورها حرف هـــای زیـــادی بـــرای 
گفتـــن خواهند داشـــت. اگـــر در حال 
حاضـــر تیـــم ملی امیـــد و بزرگســـالان 
از آســـیا و دنیـــا عقـــب افتـــاده، به این 
خاطر اســـت که در سال های قبل نگاه 
ویژه ای به رده های پایه وجود نداشـــته 
است. متأســـفانه ســـرمایه گذاری های  
لازم صورت نگرفته و حالا شاکله اصلی 
تیم ملی دچار مشـــکل شده است و به 
نـــدرت می بینیـــم کـــه تک چهره هایی 
در آســـمان بوکـــس ظهـــور می کند اما 
نتایج تیـــم نونهـــالان و نوجوانان نوید 
روزهـــای بهتـــری بـــرای بوکـــس ایران 

می دهـــد.«

پریســـا غفـــاری - رقابت هـــای لیـــگ برتر 
تکلیـــف  و  مهـــرام  بـــدون  بســـکتبال 
نامشـــخص چهار تیـــم دیگـــر  12مهرماه 
آغـــاز می شـــود. تیم هـــای آورتـــا ســـاری، 
فولاد هرمـــزگان، مس کرمان و ذوب آهن. 
تاکنون نمایندگان باشـــگاه ها در جلسات 
مختلـــف ســـازمان لیـــگ شـــرایط کمی و 
کیفی لیـــگ را بررســـی کرده انـــد. همان 
زمان اعام شـــد تاش برای شروع فصل 
جدیـــد لیـــگ از ۵مهرمـــاه اســـت کـــه به 
دلیل همزمانـــی با اردوی تیـــم ملی زمان 
شـــروع لیگ بـــه تأخیـــر افتـــاد و بالاخره 
بعد از جلســـه  دیروز  تصمیم براین شـــد، 
ســـوت مســـابقات لیـــگ برتـــر 12مهرماه 
زده شـــود. در ایـــن فصـــل از رقابت هـــا 
باشـــگاه ها می تواننـــد از ۳بازیکن خارجی 
بهره ببرند کـــه ۲ بازیکـــن قابلیت حضور 
همزمان در زمین دارند. همچنین پنجره 
نقل وانتقالات تا ۵روز مانده به مســـابقات 
باز خواهد بود. اما آنچه مســـلم است این 
لیگ بـــدون یک نام بزرگ آغاز می شـــود؛ 

تیـــم مهرام. البتـــه لیموندیس فارس هم 
انصـــراف داد و تیم هـــای مـــس  کرمـــان و 
ذوب آهن نیز تا حـــدودی چراغ خاموش 
حرکـــت می کننـــد امـــا رونـــد فعالیت ها 
نشـــان از حضورشـــان در لیگ برتـــر دارد 
کـــه این حضـــور بـــه نشســـت هماهنگی 
چهارشـــنبه 28 شـــهریورماه موکول شد. 
میثـــم علیپـــور، رئیـــس ســـازمان لیـــگ 
دراین بـــاره می گوید: »درخصـــوص مهرام 
رئیـــس فدراســـیون و خود مـــن با گنجی 
مدیرعامل باشـــگاه مهرام تماس داشتیم 
و طبق تصمیم گیری خودشـــان تمایلی به 
تیم داری ندارند. سه تیم فولاد، ذوب آهن 
و مس کرمـــان هم تا چهارشـــنبه فرصت 
دارند تـــا تصمیـــم نهایی را دربـــاره حضور 
در لیـــگ قطعـــی کننـــد.« موضـــوع مهم 
دیگر این نشســـت که برنامـــه زمان بندی 
لیـــگ بایـــد بـــا رقابت هـــای غـــرب آســـیا 
هماهنـــگ باشـــد کـــه علیپـــور دراین باره 
هـــم توضیح داد: شـــروع ایـــن رویداد 25 
مهرماه اســـت و تنها تیم طبیعـــت در آن 

شـــرکت می کنـــد و برنامـــه لیگ ایـــران را 
هم بـــر این اســـاس تنظیـــم و نیمـــه اول 
اردیبهشـــت ماه فصـــل را تمـــام می کنیم 
تـــا در صورت صعـــود طبیعت بـــه جمع 8 
تیم برتر آســـیا بازی های ما هـــم به تأخیر 
نیفتد.« درحال حاضر تیم های شهرداری 
گـــرگان، طبیعـــت، پتروشـــیمی، مهگل، 
گلنـــور، کالـــه آمـــل، آینده ســـازان و نفت 
آبادان حضورشـــان در لیگ قطعی است.

این بوکسورها حرف های زیادی برای گفتن دارند

احدی: با این فرمان به مدال المپیک می رسیم
حضور هشت تیم در لیگ برتر قطعی شد

علیپور: با برنامه لیگ غرب آسیا هماهنگ هستیم

خیلی زود بســـته شـــده اســـت. البته 
شـــروع لیگ همیشـــه نه فقـــط برای 
ما که برای همه تیم ها ســـخت است. 
چـــرا که تیم ها هنـــوز بـــه آمادگی لازم 
نرســـیده اند. اگـــر فصل هـــای قبل را 
ببینیـــم خیلـــی از تیم ها تـــا نیم فصل 
جـــدول  دوم  و  اول  تیم هـــای  اول 
رده بنـــدی بوده انـــد، امـــا از نیم فصل 
دوم بـــه بعد تیم ها بـــا هماهنگی بهتر 
می شـــوند. به نظرم با شـــرایط پلی آف 
کـــه رفت و برگشـــت برگزار می شـــود، 
خیلی نباید بازی اول و دوم حســـاس 

. د شو
امسال برنامه مسابقات به جای 

قرعه کشی، طبق رنکینگ تیم ها 
در فصل قبل چیده شد، با آن 

موفق هستید؟
تغییـــر  بـــا کمـــی  هـــم  قبـــل  ســـال 
همین طـــور بـــود. فصـــل قبـــل لیگ 
تیمـــی  هیـــچ  بـــه  و  بـــود  تیمـــی   14
اســـتراحت نمی خـــورد و مشـــکاتی 
هـــم در قرعه کشـــی بـــه وجـــود آمد. 
قبـــاً تیـــم اول را ثابت می کـــرد و بقیه 
می چرخیدنـــد اما امســـال که جدول 
لیـــگ 13 تیمی شـــده، اســـتراحت به 
تیم اول افتاده و بقیه دور اســـتراحت 
می چرخنـــد. به هر حـــال همه تیم ها 
دیـــرو یا زود بـــا هم رودررو می شـــوند. 
البته کـــه قرعه برای ما خیلی ســـخت 
اســـت چرا کـــه ما در ســـه هفتـــه اول 
با 4-3 تیـــم اول جدول بـــازی داریم.

انگار قرعه راحت تیم ملی 

والیبال برای دور مقدماتی 
قهرمانی جهان شانس صعود به 

دور دوم را بیشتر کرده است.
تیم مـــا در ســـید 2 اســـت و فیلیپین 
میزبان هم ســـرگروه اســـت. طبیعی 
اســـت که با قرعه راحت دور مقدماتی 
بـــرای تیـــم ملی شـــرایط خوبـــی رقم 
خـــورده و بازی هـــای راحـــت، اتفـــاق 
خوبی اســـت. آن هم بـــرای تیم ملی 
ایران که همیشـــه شـــروع تورنمنت ها 
برایـــش ســـخت اســـت. البته شـــک 
نکنید در دورهای بعدی کار ســـخت تر 
می شـــود. بـــا ایـــن قرعـــه تیـــم ملـــی 
والیبال ایران می تواند با صدرنشـــینی 
گروهش بـــه دور دوم صعـــود کند. به 
نظـــرم مرحله دوم هم خیلی ســـخت 

نیســـت امـــا در مرحله ای کـــه تیم ها 
به جمع 8 تیم اول می رســـند شـــرایط 
بـــرای همه تیم ها ســـخت می شـــود.
 به نظر شما پیاتزا انتخاب خوبی 

برای تیم ملی است؟
قطعاً فدراســـیون همه جوانب را برای 
انتخاب او در نظر گرفته و ما هم عضو 
فدراســـیون هســـتیم و به این تصمیم 
احتـــرام می گذاریم چرا که پیشـــرفت 
و نتیجه گرفتن والیبال مهم اســـت و 
در حد توان کمک می کنیم تا شـــرایط 
برای موفقیت تیم ملی هموار شـــود. 
تیم ملی در چند ســـال اخیر شـــرایط 
خوبی نداشت و امیدواریم با تصمیم 
فدراســـیون، تیم ملـــی موفقیت ها را 

تکرار کند.

 پیمـــان اکبـــری خیلی دیر بـــا پیکان 
برای فصل جدید لیگ برتر اســـتارت 
زد. تیمـــی که فصل قبل را با ســـومی 
تمام کـــرده بود، تـــا دو هفتـــه پیش 
معلوم نبود در فصـــل جدید ماندنی 
اســـت یا نه؟ او معتقد اســـت تصمیم 
مدیریـــت قبلی باشـــگاه پیکان لطمه 
بزرگـــی بـــه تیمـــش زده تا حـــدی که 
بازیکنـــان مدنظـــرش بـــرای فصـــل 

جدید از دســـتش پریدند.

چرا تیم پیکان خیلی دیر تعیین 
تکلیف کرد تا حدی که شائبه 
غیبتش در فصل جدید لیگ 

برتر هم پیش آمد؟
امســـال درســـت بعـــد از فینـــال، چند 
جلسه با مدیرعامل و قائم مقام باشگاه 
پیـــکان داشـــتم و آنها قول بســـتن تیم 
خوبـــی را دادند، اما با ناکامـــی فوتبال و 
ســـقوط به لیگ یک، اذهان مســـئولان 
باشگاه بهم ریخت. متأسفانه مسئولان 
وقـــت نه تصمیم درســـتی بـــرای فوتبال 
گرفتنـــد و نه بـــرای والیبـــال، در حدی 
کـــه تیـــم خوبـــی نداشـــتیم و تصمیـــم 
اشـــتباه لطمه بزرگی به باشـــگاه پیکان 
زد. چـــرا که بـــرای فوتبال هزینـــه زیادی 
کـــرده بود، فوتبالی که امتیـــاز لیگ برتر 
ارزش خیلی زیـــادی دارد. والیبال پیکان 
هم همیشـــه جـــزو مدعیان لیـــگ برتر 
بـــود را ضعیف کـــرد که اثراتـــش همین 

حالا پیدا اســـت.
 چطور؟

مدیریت قبلـــی تا روز آخـــر تغییرات، 
تصمیم خوبی بـــرای والیبال نگرفت، 
در حالی کـــه پیکان پرافتخارترین تیم 

لیگ برتـــر والیبال و حتی آسیاســـت. 
اصـــاً بـــرای مجموعـــه پیـــکان خوب 
نیست که تیمش ضعیف بسته شود. 
نه اراده ای برای بســـتن تیم خوب بود 
که حتـــی ضربه بزرگی هم بـــه تیم زد. 
خدا را شـــکر با آمدن رســـول خطیبی 
شـــرایط تغییر کـــرد. اما وقتـــی او آمد 
دیگـــر بازیکـــن خـــوب ایرانـــی نمانده 
بـــود و همـــه بـــا تیم هـــای طبیعـــت، 
فولاد، شـــهداب یزد و ارومیـــه قرارداد 
بســـته بودند. مـــا چند بازیکـــن را مد 
نظر داشـــتیم که نتوانستیم بگیریم. 
هدف خطیب برگشـــت تیـــم والیبال 

پیکان بـــه روزهای خوب اســـت.
بازیکن خارجی نمی گیرید؟

مـــا دو برنامـــه بـــرای جـــذب بازیکن 
داشـــتیم؛ قرارداد بـــا بازیکنان مطرح 
ایرانـــی و  البته خارجی کـــه فعاً حتی 
بازیکن خارجـــی خوبی هم روی زمین 
نمانـــده و بنابرایـــن باید تـــا نیم فصل 
صبـــر کنیـــم و بعد یـــار اضافـــه کنیم. 
البتـــه بســـتگی دارد کـــه نیم فصل یار 
ایرانـــی گیرمـــان بیایـــد یا نه؟ شـــاید 
حتـــی بازیکنـــان لژیونـــر شـــاغل در 
لیگ هـــای خارجی که فســـخ قـــرارداد 
کنند را جذب کنیـــم. خطیبی خیلی 
خـــوب مجموعه را حمایـــت می کند و 
خوشـــحالم که یک ورزشـــی با دیدگاه 
مثبت و انرژی خـــوب در مجموعه کار 
را پیـــش می برد تا تیم فوتبال ســـقوط  
کـــرده را به شـــرایط قبـــل برگرداند و 
والیبـــال ضعیف شـــده را تقویت کند.

تیم پیکان طبق برنامه لیگ 
برتر را با بازی مقابل صنعتگران 

شروع می کند. تقابل با 
مؤمنی مقدم همکار سابق رو 

چطور می بینید؟
با قرعه کشـــی طبـــق رنکینـــگ فصل 
قبل، ایـــن اتفـــاق افتاده اســـت. تیم 
صنعتگـــران بـــه رغـــم اینکه تـــازه وارد 
لیگ اســـت امـــا هم کادر خوبـــی دارد 
و هـــم بازیکنـــان خـــوب؛ تیمـــی کـــه 

تیم ملی در 
چند سال 

اخیر شرایط 
خوبی 

نداشت و 
امیدواریم با  
انتخاب پیاتزا 

با تصمیم 
فدراسیون 

تیم ملی 
موفقیت ها را 

تکرار کند

مهری رنجبر
خبر نگار

سؤال و جواب

تیم ملی راحت به دور دوم قهرمانی جهان می رسد

اکبری: تصمیمات اشتباه ضربه بزرگی به والیبال پیکان زد


